
Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP
Zápis z jednání ze dne 17.9.2012

Jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen "výbor") se
uskutečnilo dne 17.9.2012 v zasedací místnosti č. 349, budovy Magistrátu hl.m.

Prahy, jednání bylo zahájeno v 15,00 hodin a ukončeno v 16,45 hodin.
Jednání řídila předsedkyně výboru Andrea Vlásenková

Přítomni členové výboru:
Andrea Vlásenková
Mgr. Petr Bříza
Mgr. Albert Kubišta
Mgr. Nataša Šturmová
Ing. Antonín Weinert, CSc.
Roman Petru s
Mgr. Marta Semelová

Petra Pechová

Omluvení členové výboru:
Mgr. Ivan Kabický
Mgr. Ludmila Štvánová

Program:
1. Zahájení
2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu
3. Informace k financování regionálního školství
4. Informace o průběhu přijímacího řízení pro školní rok 2012/2013
5. Informace o průběhu maturitních zkoušek 2011/2012
6. Záměr - výuka oboru vzdělání 79-49-K/41 Gymnázium se sportovní přípravou

na Gymnáziu Praha 4, Postupická
7. Partnerství HMP - volný čas
8. Prostupnost vzdělávacího systému
9. Týden náborů do sportovních klubu, projekt realizovaný pod značkou Praha

sportovní
10. Termíny jednání VVV ZHMP září - prosinec 2012
11. Různé



Ad 1)
Jednání výboru zahájila a řídila předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání
Andrea Vlásenková a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný.

Ad 2)
Předsedkyně výboru jako ověřovatele zápisu určila Mgr. Břízu a nechala schválit
zápis z mimořádného jednání VVV ZHMP ze dne 23.7.2012.

Hlasování: pro - proti - zdržel se
7 - O - O

Představení nového pracovníka odboru SMS MHMP Mgr. Stanislava
Hanovského, vedoucího odd. sportu, volného času a projektů.
Představení Ing. Radovana Košťála, Ph.D., zástupce ředitele MHMP a současně
pověřeného vedením odboru SMS MHMP.

Ad 3)
Informace k financování regionálního školství podala a současně odprezentovala
Ing.Pazderová, ved.odd.financován škol a školských zařízení ROZ MHMP. Tento
bod navazuje na červnové jednání výboru.

Výbor bere na vědomí předloženou prezentaci a žádá radní Chudomelovou o
předložení materiálu k optimalizaci škol před jednáním Rady HMP a následně
před jednáním ZHMP.

Hlasování: pro - proti - zdržel se
7 - O - O

Ad 4)
Výbor bere na vědomí předloženou informaci a žádá radní Chudomelovou o
doplnění srovnávací tabulky obsazenosti škol a podání bližší informace
k projektu "Řemeslo žije!"

Ad 5)
Výbor bere na vědomí předloženou informaci k přezkumu maturitních zkoušek.

Ad 6)
Výbor neschvaluje převod výuky oboru vzdělání 79-42-K/41 z Gymnázia Nad
Štolou 1, Praha 7 do Gymnázia Postupická 3150, Praha 4.
Výbor žádá odbor SMS MHMP o zajištění účasti ředitelky Gymnázia Nad Štolou
na jednání výboru k vyjasnění koncepce školy.

Hlasování: pro - proti - zdržel se
7 - O - O



Ad 7)
Předsedkyně výboru předložila na žádost radní Chudomelové tabulku Partnerství
HMP při akcích ve volném čase dětí a mládeže.
Výbor bere předložený materiál na vědomí.

Hlasování: pro - proti - zdržel se
6 - O - O

Ad 8)
Výbor se seznámil s prezentací Návrhu změn koncepce základního vzdělávání.
Předsedkyně výboru doporučuje radní Chudomelové postoupit materiál ke
stanovisku jednotlivým MČ.

Ad 9)
Členové výboru byli seznámeni s prezentací Týden náborů do sportovních klubů,
projekt realizovaný pod akcí Praha sportovní.
Výbor bere na vědomí předloženou prezentaci a vyslovuje pochvalu připravenosti
akce.

Ad 10)
Termíny jednání výboru na období září - prosinec 2012 vzaty na vědomí.

Andrea Vlásenková, předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP

Mgr. Petr Bříza, ovšiV~ifIt


